

Gu CX

20.01.2021 kl. 13:00 - 13:30

Digital - TEAMs

Til stede: Marit Sveen, Harald Tidemann Hansen, Katrine Hofstad, Marcus Chard, Cato Karbøl, Truls Ørneberg

Ref: Truls Ørneberg

Oppsummering rundt det som skjedde ved avlysning NM kristiansand

- Var ikke trygge på at været var bra nok til å kunne gjennomføre

Eventuelt nye arrangører for å få gjennomført et NM 2020

- Høre med Kristianssand om de fortsatt ønsker å arrangere
- Frøy og Rye tar initiativ for å arrangere
 - Snø skal ikke være et hinder for å arrangere - må være ryddet for en del snø så det er mulig å sykle der
 - Alternativ bruke preppemaskin og hardpakke snø
 - Skiftende vær er største trussel (snø, kulde og regn)
- Frøy ser på mulighetene til bruke Bjerketravbane som arena
 - Mer safe føre - blir måkt
 - Så lenge det er isfritt
- Se om man kan få samlet arrangører med en som har hovedansvar. (Hasle-Løren, Asker, Rye og Frøy)
 - Økonomisk ansvar er på hovedarrangør
 - Kan være fint for å sikre et bra arrangement med mye erfaring på å arrangere
- Ser for seg mulighet til å arrangere et 2020 nm før påske (slutten av feb. - mars) alle tidspunkter før påske går fint
- Avhengig av en god plan

Vær protokoll

- Bør vurdere det helsemessige ved under -15 grader

Søkere for NC 2021 per 20.01

- Asker
- Fiskekleiva
- Sandnes
- Mandal

Arrangørseminar

- Få til arrangørseminar når arrangørene for 2021 er klare

Nytt møte etter 8.feb